
Proposition 3 

Till federationsårsmötet 2024 

Förslag till ansökan hos RF för SSSF 

 

RF behandlar i år ansökningar inför 2025 till RF, önskar årsmötet att styrelsen försöker söka 

medlemskap till RF? 

 

Styrelsens förklaring och bakgrund till förslaget. 

Federationen har påverkats av det ekonomiska läget, pandemi samt ändrade förutsättningar 

inom hela skytterörelsen både i Sverige och internationellt. 

Styrelsen har undersökt olika finansieringsalternativ utan att ha hittat en framkomlig väg för 

att stärka framtida inkomster för federationens drift i dess nuvarande form. 

Statliga bidrag får vi inte eftersom vi står utanför RF där även riktade bidrag för äldres 

aktiviteter nu har uppmärksammats utöver bidrag för yngre skyttar. Även det internationella 

stödet uteblir från staten då medlemskap i RF är ett krav. 

 

Styrelsen önskar pröva frågan gentemot RF årsstämma som är yttersta instansen för beslut. 

Om denna väg är framkomlig behöver prövas gentemot RF i en ansökningsprocess vilket 

mycket väl kan resultera i nekad ansökan, villkorad ansökan eller ett godkännande att gå 

vidare. Föreningars anslutning till SSSF kan påverkas i och med detta, då RF i första hand vill 

ha alla föreningar som anslutna till RF. SSSF anser att en framkomlig väg kan vara att man 

särskiljer de föreningar som är eller blir medlemmar i RF från de som väljer att inte ansluta 

sig till RF. 

Denna fråga är den enda som styrelsen har identifierat som något att lösa inför en ansökan. 

 

För SSSF skulle ett medlemskap betyda bättre möjligheter till ekonomiskt bidrag för driften 

av federationen men även för stöd till föreningarnas verksamheter. 

 

Även om RF årstämma accepterar oss så kommer yttersta valet falla på SSSF att fullfölja 

ansökningsprocessen vilket kan innebära ett extra årsmöte i processen. 

Övrig info finns i dokumentet RF-Info 2024. 


